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W odpowiedzi na interpelacje wniesiona podczas XLI sesji Rady Miasta Wfociawek dotyczlcq
doposa2enia kort6w tenisowych w kontenery sanitarne z WC i natryskiem informujq, ie w zwiqzku
z uksztaftowaniem terenu oraz brakiem przylqcza nie ma moiliwoici ustawienia kontener6w
i podfqczenia ich do kanalizacji. W 2021 r. zaproponowano dziedawc'l 2 kontenery szatniowe, jednak

2 uwagi na brak moiliwoici ich postawienia na terenie kort6w, zrezygnowaf z ich zagospodarowania.
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